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Zpráva o činnosti Viceprezidenta pro 
sport ČSTS 
za období 4. 5. 2023 – 22. 11. 2023 
 

 

1. Úvod 
 

Poslední, relativně krátké období, od poslední Výroční konference se jednalo především o dotažení úkolů a o 
přípravu pro předání agendy novému VpS, který bude zvolen tímto Valným shromážděním. Na začátku tohoto 
období jsem si vytyčil cíle, s pomocí VR pomoci svazu z krizové situace a dostat ho zpět nejen do soutěžní 
rovnováhy. Začít řešit odkládané problémy okolo Informačního systému a vypracovat plán pro postupný 
přechod na Informační systém reflektujícím moderní trendy v dnešní době, který začnu postupně realizovat. 
Analyzovat a upravit pravidla soutěžního systému tak, aby respektovaly historickou evoluci a reflektovaly nové 
myšlenky předcházejícího VpS. Podpořit opětovné navrácení divizí do rozhodovacího procesu svazu. 
V neposlední řadě jsem chtěl narovnat smluvní vztahy s organizátory nejvyšších soutěží a navrátit finanční 
podporu NRT do původní hladiny, která byla nastavená v minulosti.  

 

2. Činnost v období 4. 5. 2023 –22. 11. 2023 
 

2.1. Běžná agenda 

• V průběhu období se jednalo především o schvalování soutěží a řešení nestandardních situací, které 
vyvstaly (například nedostatek postupových soutěží pro kategorie Senior).  Dále se jednalo o 
koordinaci pracovních komisí (viz Pracovní komise) a řešení dotazů z členské základny na legislativu 
ČSTS.  

• Příprava Kongresu a předávání cen na slavnostním Galavečeru.  
o Ve spolupráci s Viceprezidentem pro profesní záležitosti ČSTS nalezení organizátora pro 

opětovné uspořádání Galavečeru a opětovné navázání na předešlou tradici ve formě 
předávání cen. Tato akce bude společná pro Kongres a sraz NRT v prvním víkendu v lednu 
2024. 

• Reprezentace ČSTS. 
o Nominace na soutěže titulární soutěže WDSF prostřednictvím sekretariátu. 
o Úspěšné uspořádání reprezentačního soustředění pro NRT a STM v Nymburku.  

• Vyhodnocení VŘ pro akce roku 2024. 
o Ve spolupráci se Soutěžní komisí vybrání nových pořadatelů na Mistrovství ČR, STL, TL, post. 

A, DSE a WDSF World Open pro nastávající rok, respektive roky.  
o Optimalizace vyhodnocovacích pravidel a elektronizace celého procesu tak, aby byl připraven 

co nejefektivněji pro budoucí vedení.  
 

2.2. Pracovní komise 

• Stejně jako v předešlém období jsem koordinoval činnost pracovních komisí: Funkcionáři, Soutěžní 
komise, Informační systém. Komise pracovaly v rámci svého určení. 

• Funkcionři. 
o Koordinaci činnosti má na starosti Jakub Dávidek. 
o V tomto období probíhala běžná agenda ve smyslu udělování či obnovy licencí a komunikace 

s funkcionáři. Evidence a kontrola zpráv ze soutěží a odborného dozoru. Veřejnost se na 
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komisi občas obrací s dotazy na vysvětlení pravidel pro taneční oblečení, kterou komise 
neodmítá. 

o On-line školení ohledně nového systému TPV pro funkcionáře, soutěžní komisaře a veřejnost. 
o Koordinace a řešení problémů, které se vyskytly s nastavením nového systému.  

• Soutěžní komise 
o Složení komise: Martin Dvořák, Vít Domorád, Michal Drha, Jakub Dávidek, Marcel Gebert 
o Zajištění časově nejnáročnější agendy schvalování a přesouvání soutěží VŘ probíhá díky 

Pavlu Kojetínovi. 
o Zajištění běžné agendy změn a rušení soutěží postupových a pohárových sekretariátem 

svazu a koordinace těchto procesů. 
o Zajištění vyhodnocení soutěží dle daných kritérií ve VŘ pro akce roku 2024. 
o Aktualizace a optimalizace formulářů pro vyhodnocování kritérií. 
o Vyhodnocení výběrového řízení na WDSF World Open 2024 a 2025. 
o Vyhodnocení výběrového řízení na soutěže DSE 2024 a 2025. 
o Vyhodnocení výběrového řízení a nalezení organizátorů pro všechny Mistrovství ČR pro rok 

2024. 

• Komise pro Informační systém ČSTS 
o Složení komise: Michal Drha, Martin Kolařík, Leoš Dejdar, Leoš Siegl, Martin Dvořák. 
o Koordinace činnosti na aktualizaci stávajícího Informačního systému. 
o Spuštění nové soutěžní části TPV na nové části webu.  
o Vytvoření celé soutěžní sekce nového webu TPV a analyzování a řešení dalších aktualizací 

pro lepší uživatelské prostředí a trasování problémů, které plynuly z nasazení zcela nového 
systému s celou novou legislativou. 

o Spouštění nových funkcionalit na novém webu jako administrace pro sekretariát a další. 
Postupné vypínání zastaralých modulů pro správu informačního systému. 

o Příprava na přesunutí celého soutěžního systému do nové části webu. 
o Celý web bude jednoduše překreslovatelný do případných nových grafických úprav, protože 

je nově napsaný v moderních systémech, které jsou připravené na nové úpravy. 
o Přesouvání celé administrace do nového systému tak, aby sekretariát mohl fungovat v novém 

a vypínání systému v Silverlightu, který již není podporován. 
 
 

3. Závěr 
 

Většina hlavních cílů byla touto VR úspěšně dokončena. IS svazu má nastavená procesní pravidla a dále se 
bude dle plánu předělávat na nový moderní systém. Tento stav dle vytyčeného rozpočtu bude ještě trvat 
několik let, protože se jedná o robustní systém. Vše bude však možné udělat za běžného chodu s mírným 
omezením ze strany členů svazu. Tento model je jednoznačně nejlevnějším modelem přechodu. Cíl je to velký, 
ale vzhledem k zastaralým technologiím stávajícího IS nezbytný. Pokud by se dále nic nedělalo v budoucnu 
by byl svaz paralyzovaný nefunkčností IS a musel by vynakládat násobně větší prostředky na přechod pod 
zcela nový systém.  

Soutěžní systém byl za doby Covidu analyzován. Členská základna chtěla systém, který bude motivovat lidi 
jezdit postupové soutěže a zároveň bude motivovat členy jezdit i soutěže zahraniční. Proto byl vytvořen 
systém, který z části motivuje páry prostřednictvím Rank-listu a z části dává možnost párům jet Mistrovství 
ČR, pokud mají nejvyšší třídu. Tento stav opět navrací páry k potřebě vytančit si nejvyšší třídu. Celkové počty 
na nejvyšších soutěžích jsou omezeny tak, aby byla kvalita na MČR, STL a TL co nejvyšší. Tento stav bude 
potřeba dále sledovat a upravovat tak, aby reflektoval stávající členskou situaci ve svazu. Doporučuji však 
nedělat zbytečné zásadní změny. Lidé by si měli zvyknout na stávající stav a nebýt nucení studovat legislativu. 
Přílišné zatížení tímto směrem je naopak demotivující. 

S pomocí VR byly vytvořeny Rámcové smlouvy pro organizátory nejvyšších soutěží ČSTS, čímž byla zajištěna 
smluvní vázanost svazu i organizátora. Byla navázána spolupráce v oblasti losování poroty s VpP, která 
fungovala velmi dobře a kontrolovaně tak, aby nemohl být pochyb o losování. Stejně tak byl vytvořen 
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elektronický systém pro losování na titulárních soutěžích. Tento systém bylo potřeba vytvořit, jelikož pravidla 
předchozí VR byla již tak složitá, že lidskou silou bylo toto losování časově velmi náročné. Do budoucna bych 
se zamyslel nad možnou optimalizací těchto pravidel.  

Co říct závěrem, děkuji svazu a členské základně za podporu v tomto volebním období. Časové zatížení je 
enormní a já přeji novému vedení a VpS, aby měl pevné nervy a vedl Český svaz tanečního sportu dále 
k férovému prostředí. 

 

 

 

 

 

 

 

Zpracoval: Michal Drha 

 


		2023-11-20T21:47:50+0100
	MICHAL DRHA




